

情鎖連環記(二)

東望扶桑。最爾三島。此非木屐兒所居地耶。其地有所謂東京者。商業繁盛。固大都也。學校林立。此邦之人。靡論男女。七歲即入校讀書。...

花鳥語記

花王即命虞美人上前吩咐曰。寡人色則黃。北向者其色則黑。中央者其色則紅。...

大漢公報

小品

雜感

惟長者說出花鳥兩國如連環之寶。何等親愛。義正辭嚴。敢不聽願拜受。...

離魂病

海樓

人右夢中能起者。俗謂之行屍。然則於黑夜中能治事者。斯亦奇矣。...

風雅遺韻

與振衡君別後頗無緒緒爰賦七絕一首以抒牢騷

絕句

西窗剪燭無窮。別後翻成夢裏逢。入蜀杜陵成壯志。陸沉誰作補天功。

如往。且不以假以燈火。能灑掃各富貴原來夢。勞生僕僕奈成空。...

American Mail Line advertisement with logo and shipping schedule details.

Advertisement for '妙法付神' (Miao Fa Fu Shen) medicine, listing various ailments and prices.

Advertisement for '沙堆鄉僑留聲吧' (Sha Dui Xiang Gao Liu Sheng Ba) and other local notices.

Advertisement for '企倫打致公堂鳴謝香油名刺' (Qilun Dazhi Gongtang Mingxie Xiangyou Mingci) listing names and amounts.

Advertisement for '江天寶醫生大小內外方脈' (Jiang Tianbao Doctor's Internal/External Medicine) with a list of symptoms.

Advertisement for '探花助長丸' (Tanhua Zhuzhang Pills) and '久樂如意丹' (Jiule Ruyi Pills).

Advertisement for '云寧致公堂鳴謝香油名刺' (Yunning Zhi Gongtang Mingxie Xiangyou Mingci) listing names and amounts.

Advertisement for '介紹良醫' (Introduction of Good Doctors) listing several medical practitioners.